
Protokół nr XXV

RadV GminY Bralin

z dnia 23 lipca 2012 roku

Porzadek obrad:

1. otwarcie 5e5ji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Uchwalenie porządku obrad'

3' PrzyjĘcie protokołu z ostatniejsesji'
4' sprawozdanie Wójta z działalności międŻysesyjnej i realiŻacji uchWał podjętych na

poprzedniejsesji.

5. Podjęcie uchWały W 5prawie uchYlenia UchWały Nr Vll/45l99 Rady GminY W Bralinie z dnia 22

kwietnia 1999 r. w sprawie WarLrnkóW podlączenia 5ię do 8minnych sieci Wodociąsowych,

kanalizacji sanitarnej i de5Żczowej zmienionej UchWałą Nr XlV/ 51/03 Rady Gminy w Bralinie

z dnia 27 października 2003 r'

6' Podjęcie uchwały w sprawie śWiadczenia usłu8itelekomunikacyjnej na terenie Gminy Bralin'

7. Wolne 8łosy i Wnioski.

8. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 1) otwarcie sesji istwierdzenie prawomocńoś.i obrad'

otwarcia posjedzenia o 8odzinie 16'00 dokonał przewodniczący radV Marek Fras i

stwierdził, że obecnych jest 14 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie Ż przepisami

prawa obradować i podejmować prawomocne Uchwały' Nieobe.nyI Zbi8niew KośakiewicŻ-

Ponadto W sesii udzial Wzięli Wójt Roman Wojtysiak, skarbnik Grażyna Mosch i sołtysi z

- 
terenu Gminy Bralin.

Pkt 2) ustalenie porŹądku obrad.

Przewodniczący rady przedstaWił zebranym proponowany porządek obrad XXV sesji.

Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Pkt 3) Przvjęcie protokołu z ostatniejsesji.
Plotokół 7 poprzedniej 5eŚji kontrolowali radni Robert Go8ol i TadeUsl lwan'

Kontrolujący nie Wnieśli uwag do treści protokołU.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół'

Za przyjęciem protokotu głosowało 14 radnych'

Rada protokół Nr XXlV przyjęła jednogłośnie.

Pkt 4) sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej i realizacji uchwal podjętych ńa

poprzedniej sesji.

1' t]chwała Nr 117 W sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bralin
' rń lata 2072- 2020

lJchwąlę prŻesldno do Regionolnej !zby abfuchunkowej altlz do Wydzidłu Kontloli i
N o d zolu V{i e lkopol ski eg o 0 rzęd u W oj ewódzkiego.

2. Uchwała Nr 118 W 5prawie zmian budżetu na 2012 rok'



Uchwdłę przesłdno da Regiond]nej lzby obrąchunkowej oftz do Wydzialu Kontroli i
N odzo ru Wiel kopoIski ego U rzęd u wojewódzki ego'

3. |Jchwała Nr 119 W sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na realizację
inWestycji pn.,,Budowa kolektora tłocznego kanalizacji sanitarnej Braljn _ Kępno".

Uchwalę plzesłqno do Regionąlnej lzby ab$.hunkowej ordŻ do Wydziołu Kontroli i
Nc!dzoru W ie lkop oIski e go U rzędu WÓj ewódz kj e Ea.

4' UchWała Nr 120 w sprawie Wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
stanowiących Własność mienia komUnalnego Gminy Bralin'

Uchwąłę przeslano do Wydziału Kontroli i Naclzoru Wie|kopolskiego lJrzędu
Wojewódzkiego.

5' Uchwała Na 121 W sprawie uchwalenia miejscowego planu za8ospodarowania
przestrzennego dla obsŻaru
obejmujące8o teren dz. ew. nr 551 i części dz' nr eW' 552 w Bralinie.

Uchwołę przesłano do Wydzialu Kantrcli i Nadzoru WieIkopolskiego U12ędu

wojewódŻkiego. Uchwałą podlega publikacji W Dzienniku |.]rŻędowym WojeWództwa
Wielkopolskiego.

Sprawozdanie z działalności oraz prowadzonvch spotkań i konsultacii:
_ 1' Wpis do ewidencji dzlałalności gospodarcŻej _ 14,

2. Wymeldowanie z pobytu stalego - 5,

3' Zameldowanie na pobyt stały _ 4,

4' Przemeldowanie w obrębie gminy _ 10,

5. Zameldowanie na pobyt czasowy - 4,

6' Wystąpienie o nadanie numeru PESEL - 8'
7. Decyzje o wymeldowaniu z pobytu stalego - 0,

8' Wprowadzenie zmian numeróW dowodów osobistych - 41,

9' Wprowadzenie zmian o unieważnienie dowodóW osobistych _ 23

SPOTKANIA I KONSULTAOE:

o4.o7 '20L2 godz.09.00 - spotkanie z prezesem spółki ,,lnWestor" Tomaszem spychalskim W

sprawie zaangaźowania się w szybsze uzyskanie zgody na zmianę technologij z WFoś,
05.o7.2ol2 godz. 09.00 - spotkanie z prezesem firmy ,, Dragon" od nośnie za m ia rU

Wykopania przez wspomnianą filmę zblornika retencyjnego w Mielęcinie.
06'07 '2oL2 godz.09.30 - wyjazd do Kuratorium ośWiaty W Poznaniu w celu odebrania
certyfikatóW do systemu elektronicznego'
09.07,2OL2 - 73.07,2012 - urlop wypoczynkowy,
!6.07.Ż0r2 qodz' 73'00 - spotka nie W ram ach spółki ,,lnWestor".
77.o7 '2012 godz' 09.00 - kolejne spotka n ie z p rezesem spółki ,, Dragon"
78-0'1.2012 godz' 11.30 5potkanie z Pauliną Przybylską z ,,Tygodnika Kępińskiego" na temat
inwestycji.
79.o7 '20!2 godz' 08'30 spotkan ie- prezes koła łowieckie8o D |ANA W sp rawie WYdania

decvzji administracYjnych dotyczącvch strzelnicy.



20,o7.2o!2 godŻ,08,oo spotkanie _ zastępcą kieroWnika firmy Mota Engil realiŻującego

odcinek dogis8 spotkanie dotyczyło bezpjeczeństwa na tra5ie dojazdu do,,Węzła Bralin" z

kopalni żWiru' Wysłano do PZD pismo z prośbą o ograniczenie ruchu na neWralgjcznym

odcinku drogi powiat owej, godz' 12.oo wyjazd do Wloś w Kaliszu W spraWie ustaleń

dotyczących sYtuacji ŻWiązanej z dalszym funkcjonowaniem 8minnej oczyszczalni ściekóW z

uWagi na fakt, iŹ w sierpniu upłVWa termin Ważności pozwolenia Wodno praWnego. ustalono,

do czasLr oddania do L.lżytkU kolektora tłocznego oczysŻcŻalnia będzie funkcjonować a

kontrola obiektu określi ostatecŻnytermin zamknięcia oczyszczalni.

23.o7 '2o7z aodŻ.9.o0 spotkanie Ż Markiem Napierałą dyrektorem GDDKiA W Poznaniu W

5prawie ,,Węzła Bralin", 5potkanie zorganizował poseł Józef Racki'

Pkt 5) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr Vll/45/99 Rady Gminy W Bralinie Ż

dnia 22 kwietnia 1999 r. w sprawie warunków podłącŻenia się do gminnych sieci

wodocią8owych, kanalizacji sanitarnej i deszcŻowe.i zmienionej Uchwałą Nr xlV/ 51/03

Rady Gminy w Bralinie z dnia 27 października 2003 r.

Prokuratura Rejonowa W Kępnie Wystosowała do 8miny zapytanie czy rada podejmowała

uchWały o pobieraniu od mieszkańców opłat Ża podłącŻani€ 5ię do gminnych sieci

wodociągowych czy kanalizacyjnych, istniejące uchwałv przestano do prokuratury, która W

odpowiedzi Wystąpiła za pośrednictwern gminy do WsA W Poznaniu o naru5zeniu

obowiązujących przepisóW ustawy' Na stan obecny gmina nie pobiera p.zedmiotowych

opłat za podłączenia nieruchomości do 8minnej sieci Wodociągowej, kanaIizacji sanitarnej i

deszczowei więc postanawia się Więc usunąć Ż obrotu prawnego podjętą w przeszlości

uchWałę'

> sekretarz dodał, że sprawa dotyczY przypadkóW podłączenia się do 8minnych sieci

wodocią8owych, kanalizacji sanitarnej i deszczowej wykonywanych po zakończeniu
_ 

inwestvcji' W latach 1999 i 2oo3 rada podjęła uchylane dzisiaj uchwały i ustaliła opłaty za
podłączenie się do istniejącej sieci 8minnej' Natomiast W czasie kiedy realizowana była

inWestycja bUdowy wodocią8u i kanalizacji podpisywano z mieszkańcami umowy

cywilnoprawne o pańycypacji W kosztach bUdowy'

Pytań i uwa8 do projektu uchwaly nie zgłosŻono'

Przewodniczący obrad poddał pod 8łosowanie uchwałę W sprawie uchylenia Uchwały Nr

Vll/45/99 Rady Gminy W Bralinie z dnia 22 kwietnia 1999 r. W spraWie WarunkóW podłączenia

się do gminnych sieci Wodociągowych, kanaliŻacji sanitarnej i deszczowej zmienionej

Uchwałą Nr XlV/ 51/o3 Rady Gminy w Bralinie z dnia 27 października 2003 r'

Za przyjęciem uchwaly 8łosowało 14 radnych'

Uchwała N r xXV/122 l20!2 zosta|a przyjęta jed nogłośnie'

Pkt 6} Podjęcie uchwały w sprawie świad.zenia uslugi telekomunikacyjnej na terenie
Gminy Bralin.

> sekretarz powiedział, że coraz częściej słysŻy się o Wolnych dostępnych punktach do

lnternetu w miójscach publicznych Iub W jakiś instytucjach ale wprowadzenie tego typu

rozwiązania Wiąże się z koniecznością podjęcia stosownej uchwały a następnie

przeprowadzenia Wymaganej prawem procedury i uzyskania stosownVch zezwoleń' Przyjęcie

proponowanej radnym uchwały pozwoliłobY na uruchomienie wspomnianej procedury i

udostępnienie w naszej gminie kilku miejsc z bezpłatnym dostępem do lnternetu, gdzie

osoby zainteresowane mogłyby sprawdzić pocztę elektroniczną, rachunek bankowy, cŻy



zapoznać się Ż dostępnymi u5łu8ami elektronicznymi świadczonymi plzez urząd'
szacunkowy koszt przedsięWzięcia określa się na kwotę około 8'000,oo zł -12.ooo,oo zł
> AndrŻej Kucharski zapytał, w którym miejscu punkty te zostałyby zlokalizowane?
> sekretarŻ odpowiedziaL że na chWilę obecną miejsca nie zostały jeszcze 5precyzowane na
pewno dwa punkty znalazłyby 5ię W Bralinie i W kilku sołectwach, tam 8dzie są największe
skupi5ka mieszkańcóW, duże znacŻenie będą odgrywały względy techniczne czyli powiązanie
masztu z antenami.

DalsŻych pytań iuwag do projektu uchwały nie z8łoszono'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W sprawie śWiadcŻenia usługi
telekomunikacyjnej na terenie Gminy Bralin.

Za przyjęciem uchWały głosowało !.4 radnych.

UchWała N r XXV/12312012 została wzyjęta jednogłośnie'

Pkt 7) Wolne głosy i wnioski.
> Wó.it W uzupeinieniu do Wspomniane8o w sprawozdaniu spotkania z prezesem spółki
,,lnwestor" dodał, że spółka z uwagi, na fakt, iż nie dysponuje własnym rnajątkiem
pozwalającym na zaciągnięcie W WFoś pożyczki na realizację inwestycji, zwróciła się do
Wójta Ż zapytaniem, czY gmina jest W stanie podpisać Weksel ln blanco zabezpieczający
pożyczkę dla ,,lnwestora". Wójt dodal że nie jest możliwe aby gmina podpisywała taki
Weksel, który trŻeba by ująć W WPF i Wziąć pod uwagę przy obliczanju Wskaźników do
kredytóW i pożyczek, co ogranicza możliwości gminy. Część gmin stoi na tym samym
stanowisku Więc prezes spólki postanowił udaćsię do Poznania irozpoznać 5praWę, czy jest

_ możliwość zastosowania róWnych form zabezpjeczenia W ramach jednej pożyczki' Dla gminy
najlepszym rozwiązaniem byłoby ustanowienie hipotekijako zabezpiecŻenie pożyczki projekt
uchwałV Żostał już przygotowany. Zabezpieczenie byłoby pfoporcjonalne do posiadanych
przez gminę udziałów W spótce.

Wójt Wspomniał radym o fakcie zdemontowania pomnika spPed szkoły i poinformował
zebranych, że za pośrednictwem 8azety gminnej Żamierza zwrócić się do mieszkańców o
zgłaszanie swoich pomyslóW ipropozycji na,, nowy pomnik".

> Andrzei Kucharski poruszył kwestię zamontowania na ulicy 3 Maja garbu spowalniające8o
ruch pojazdóW i ewentualnego o8raniczenia tonażu pojazdóW poruszających się po tej
drodze.

> Wóit odpowiedział, że jeśli idzie o ulicę 3 Maja montowanie spowalniaczy wiąże się z

koniecznością uzyskania pozytywnej opinii starosty W sprawie zmiany organizacji ruchu,
projekt zostal złożony.

Pkt 8) zamknięcie posiedŻenia.

> PrŻewodniczący rady podziękował zebranyrń za udział W dzisiejszej sesji i o godzinie 17'00
Żamknąl posiedzenie XXV sesji'
Protokołowała: Anna Piasecka

KoNTRoLUJĄcY:

1. Andrzej Kucharski:

2. Kazimiera Kupczakl


